
Fleur Janssen

Dank u wel voorzitter.

Goede avond. 

Mijn naam is Fleur. 

Samen met Fleur en Rosa ben ik Jeugdwethouder van het Osse Jeugdcollege.  Jara is onze 
Jeugdburgemeester. 
(Even aanwijzen wie, wie is).

Graag wil ik u vertellen over ons project.
Tijdens de Jeugdgemeenteraad in maart 2019 heeft iedere deelnemende school een project 
gepresenteerd en verdedigd. Na lang debatteren besloot de Jeugdgemeenteraad dat het project 
“Water Picknickplaats” uitgevoerd mocht gaan worden.
Dit project is bedacht door OBS Mettegeupel, de school van Jara.

Jara

Leerlingen van OBS de Mettegeupel en meneer Mark hebben verschillende vergaderingen gehad met 
medewerkers van de gemeente om te bekijken hoe de picknickplaats eruit moet komen te zien. 
Het ontwerp is nu klaar. Het wordt prachtig. 
We zijn heel blij dat het Hooghuis, locatie De Singel de speeltoestellen gaat maken.

Er komen niet alleen speeltoestellen, maar er komen ook plekken om lekker te zitten. In de zon of in 
de schaduw. Alles wordt zoveel mogelijk gemaakt van hout en andere natuurlijke en duurzame 
materialen. 
Zoals u kunt zien, komt er een vlot, een hut van wilgentakken en een soort van kabelbaan over het 
water. (Aanwijzen op de tekening achter je).
De Water Picknickplaats komt bij het water aan het Harnas. 
Dit vind ik heel leuk omdat het vlak bij onze school de Mettegeupel is.

Rosa

Dat ziet er allemaal goed uit Jara.
Het is belangrijk dat kinderen lekker buiten gaan spelen. We hopen dat kinderen deze speelplek 
leuker gaan vinden dan hun telefoons.
En …. er is gedacht aan de papa’s en mama’s. Zij kunnen gezellig meespelen met de kinderen of  
lekker zitten om de kinderen in de gaten te houden. Voor het eten hoef je niet per se naar huis, want 
samen picknicken kun je er ook.
We weten dat de gemeente leefbaarheid heel belangrijk vindt. Vooral in de omgeving waar mensen 
wonen. 
De Water Picknickplaats past volgens ons hier prima bij. Een plek waar kinderen samen kunnen 
spelen en een plek waar ouders elkaar kunnen ontmoeten. Dat past ook mooi bij de Global goals die 
voor de gemeente Oss belangrijk zijn, zoals Global goal 3: Goede gezondheid en welzijn en Global 
goal 11: duurzame  steden en gemeenschappen. 
Dat vinden wij belangrijk!



Fleur Bak

Beste gemeenteraad,

Voor dit project kregen we van de wethouder een budget van 3000,00 euro . Dit bedrag is helaas niet 
genoeg om alles te kunnen maken. En daarom hebben we een vraag aan u.

Net voor deze gemeenteraadsvergadering is de Voetprint onthuld. Voor het maken van de Voetprint 
kreeg het vorige Jeugdcollege onder andere een heleboel gulle giften van raadsfracties en 
gemeenteraadsleden. We weten dat van dat bedrag nog wat over is. 
Wij, het jeugdcollege, (nog even aanwijzen) hopen dat u het goed vindt dat we het bedrag wat over 
is, gebruiken  om het tekort voor de water picknickplaats aan te vullen. 
Wij zouden dat heel fijn vinden.

Dank u wel voor uw aandacht.


